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                                                  INTERPELACJA VII/2018 

 

 

 

 w sprawie: udzielenia odpowiedzi na pytania Mieszkańca. 

 

 Uprzejmie proszę o udzielenie odpowiedzi na pytania skierowane do Państwa (przeze 
mnie), przez mieszkańca miasta Częstochowy w sprawach poniżej wskazanych                   i 
ewentualne podjęcie działań, mających na celu rozwiązanie przedstawionych problemów : 
 
 
1. co oznacza pojęcie nie trwale związany z gruntem  
Ja to rozumien, że nie jest to budynek, czyli nie ma fundalentów i nie stoi na podmurówce, 
można w każdej chwili go przenieść w inne miejsce ? 
Możliwość postawienia garażu......  
   
2. Czy np. zbudowanie garażu z płyt OSB i przytwierdzenie ich do ziemi za pomocą  
śrub (aby nie odleciał) to jet garaż nie trwale związany z gruntem i czy jest  
zwolniony z podatku od nieruchomości?  
3. Czy postawienie blaszaka ocieplonego przytwierdzonego do ziemi za pomocą śrub,  
czy jest on nie trwale związany z gruntem i czy jest zwolniony z podatku od  
nieruchomości? 
4. Czy jężeli postawię taki garaż mie trwale związany z gruntem, czy będę musiał płacic 
podatek? 

 

5. Czy można coś zrobić, aby na chodniku wzdłuż mojej posesji na …………….. 
obce samochody na parkowały? 
Chodnik jest szeroki, ale większość samochodów również stoi na trawniku? 
6. Do kogo skutecznie można się w tej sprawie zwrócić? 
Czy moge prosić o wsparcie w tej sprawie? I skierowanie pytań do prezydenta miasta......? 
 
------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 
Proszę zgłosić, że trzecia od stacji benzynowej latarnia nie świeci 

--------------------------------------------------------------------------------------------------- 
Proszę zgłosić przycięcie i korektę gałęzi akacji z tyłu domu 
Akacja ma już gałezie w drutach energetycznych  
 
 
 
 
 
 
 
 

    Z poważaniem 

  Monika Pohorecka 


